

5. beboerrådsmøde i 2023

Dagsorden:

- 1) Valg af ordstyrer og referent
 - a. Forslag til Martin som ordstyrer
 - Ja
 - b. Referent?
 - Cecilia
- 2) Godkendelse af dagsorden
 - Godkendt
- 3) Godkendelse af referat for M3 og M4 (Se Google Drive)
 - Godkendt
- 4) Meddelelser
 - a. Logo
 - Vi vil fortsætte arbejdet med Kirsten
 - b. Fitnessudvalget
 - Martin havde et møde med nogle af udvalgets medlemmer, der var en generel forståelse af idéen og pointen med udvalget og de vil fortsætte videre derfra.
 - c. Vellux fondsansøgning
 - Linda skabte et fantastisk projekt til denne ansøgning
 - d. Hatten Bar
 - Nedrivningen af murene i udestuen blev påbegyndt før tid. Der er flere problemer med dette, men de bliver ordnet.
 - e. Gulvrenovering og håndtering

- En person havde en mistanke om asbestos, da gulvene blev taget af. Folkene bag arbejdet har forsikret om, at der ikke er nogen giftstoffer i dem. Gulvene er linoleumsgulve. Martin vil lave et opslag.

5) Beboerrådsforpersonens punkt

a. Forespørgsel om fest på plænen

- Der har været en debat vedrørende omfanget af ting der opsættes i haven. Vi behøver specifikke detaljer, før vi kan beslutte noget.

b. Køkkenrengøring – adgang e-mail

- Mailen er blevet sendt.
- En ny deadline den første juni
- Jakob og Sofie vil tjekke BR-mailen og besvare dem.
- Dato for tjek af den nye køkkenrengøring: 4. juni kl 12:00
 - Tag billeder, hvis det stadig er slemt
- Martin vil sende en liste til køkkenerne i chatten

c. Bike Service

- Martin har fundet en kontrakt med personen og afslutningen på jobbet var nem.
- Vedrørende udstyret, beslutter vi, hvad vi vil beholde og hvad vi vil give ham.

d. Kønsneutrale vedtægter

- De er blevet ændret og uploadet i drevet under "websiteside"

e. Administrering af "Timeless" og "Opslagstavlen"

- Jakob vil sende beskeden til at sende ud, når folk vil sælge ting i timeless, som de ikke har lov til.

f. Frivilligrum

- Gode idéer til møbler i rummet

g. Sommerfest

- 8. juli
- hjælp også til før festen

- Aktiviteter med KF - Martin har en liste
- Idéer til aktiviteter
 - Vandbane
 - "Rundt om bordet"
 - De spørger om nogle af os vil være med til at administrere aktiviteterne.

6) Grill

- Grillene har behov for vedligeholdelse, måske anskaffe nogle flere?
- Vandtilstrømning til udendørs - Har vi en? Vi bliver nødt til at spørge Kim

7) Cykelreparations sted - Simon

- Folk har meddelt, at folk godt kunne tænke sig en self-service cykelreparation et sted i kælderen.
- Supervision kan blive nødvendig eller en form for nøgle som til de andre rum, som keramikken.
- Udlejning kan også være en mulighed
- Vi bliver nødt til at diskutere dette igen når han har lavet en liste over redskaberne.

8) Status på medlemmer

- Martha er ikke en suppleant
- Ashik forlader beboerrådet efter dette møde
- tre suppleanter: Mark, Sofie og Liva. Et nyt medlem vil blive stemt ind.
 - Sofie vil gerne være med. Afstemning: Enstemmigt vedtaget at Sofie er et medlem.
- Næste i rækken til at blive et medlem er Liva. Afstemning: Enstemmigt vedtaget.

9) Evt. og næste møde

- h. Nogle punkter til næste møde med Charlotte og Kim?
- i. Næste møde – forslag?

5th Residents' Council meeting in 2023

Agenda:

- 1) Choice of conductor and minute taker
 - a. Martin as conductor
 - yes
 - b. Minute taker?
 - Cecilia
- 2) Approval of agenda
 - approved
- 3) Approval of minutes for M3 and M4 (check Google Drive)
 - approved
- 4) Notices
 - a. Logo
 - We will go ahead with Kirsten
 - b. The fitness committee
 - Martin had a meeting with some of the committee, there was an understanding of the point of the committee and they will go ahead with it from here.
 - c. Vellux fund application
 - Linda made an amazing project for this application.
 - d. Hatten Bar
 - The tearing down of the walls in the hatch was started before it was originally planned. There are more problems to this, but it is being handled.
 - e. Floor renovation and handling
 - A person suspected asbestos when the floors were taken off. The people working on the floors assured that there are no dangerous toxins in them. The floors are linoleum floors. Martin will make a post.

5) The point of the Chairperson

- a. Inquiry about a party on the lawn
 - There was a discussion about the range of stuff you can set up in the garden.
We need specific details before deciding anything.
- b. Kitchen cleaning - access e-mail
 - Email has been sent out.
 - New deadline is June 1st
 - Jakob and Sofie will check the BR email and answer them.
 - Date for checking the new kitchen cleaning: June 4 at 12:00
 - Take pictures if still bad
 - Martin will send the list of kitchens out in the chat
- c. Bike Service
 - Martin found a contract with the person, and the termination was easy.
 - Regarding the equipment we decide what to keep and what to give to him,
- d. Gender-neutral rules of procedure etc.
 - They are edited and uploaded in the drive under "webpage"
- e. Administration of "Timeless" and "Opslagstavlen"
 - Jakob will send the message to send out, when people sell things in timeless, as they are not allowed.
 - Jakob will be administering this.
- f. Volunteers Room
 - Good ideas for furniture in the room
- g. Summer Fest
 - on July 8
 - Help also before the party
 - Activities with KF - Martin has a list
 - Ideas for activities
 - Waterslide
 - "Rundt om bordet"

- They asked if some of us will help administer the activities
- 6) Barbecue - Ashik
- The grills need maintaining, maybe having more grills
 - Waterline for outside - do we have one? We will have to ask Kim
- 7) Bike repair place - Simon
- People have reported that people would like a self-service bike repair in the basement somewhere.
 - Supervision may be necessary or a key like the other rooms, as ceramic.
 - Renting could also be an option
 - We will discuss this again when he makes the list of tools.
- 8) Status on members
- Martha is not a suppleant
 - Ashik will leave the residence council after this meeting.
 - three suppleants: Mark, Sofie and Liva. A new member must be voted in.
 - Sofie would like to join. vote: unanimous for Sofie as a member.
 - Next in line to become a member is Liva. Vote: unanimous for
- 9) Possibly and next meeting
- a. Any points for the next meeting with Charlotte and Kim?
 - b. Next meeting – proposal?